

District Court Denver Probate Court 地方法院 <input type="checkbox"/> 丹佛遗嘱检验法院 _____ County, Colorado 县, 科罗拉多州 Court Address: 法院地址:	▲ COURT USE ONLY ▲ 仅供法院使用
In the Interest of: 关于: Protected Person 受保护人员	Case Number: 案件编号: Division: Courtroom: 审判庭: 审判室:
ACKNOWLEDGMENT OF RESPONSIBILITIES 责任确认书 <input type="checkbox"/> CONSERVATOR AND/OR <input type="checkbox"/> GUARDIAN <input type="checkbox"/> 托管人和/或 <input type="checkbox"/> 监护人	

I, _____ (name), acknowledge that I was appointed as the conservator and/or guardian for _____ (ward or protected person) on _____ (date) and I understand that Letters of Guardianship/Conservatorship will not be issued until this form is signed and provided to the court. I agree to comply with statutory and court requirements and understand that I am responsible for preparing and filing reports and/or plans with the court and providing copies to all interested persons as identified in the Order of Appointment.

本人, _____ (姓名), 确认已于 _____ (日期) 被指定为 _____ (被监护人或受保护人员) 的托管人和/或监护人, 且本人理解, 在本函签字并提交给法院之前, 法院不会出具监护函/托管函。本人同意遵守法律 and 法院的要求, 并理解本人有责任准备报告和/或计划并提交至法院, 并向“指定指令”中所列的所有利害关系人提供相应副本。

I have received the following information to review regarding my responsibilities.

本人已收到以下关于本人应履行责任的待核查信息。

User's Manual for Guardians User's Manual for Conservators
 监护人用户手册 托管人用户手册

Viewed Informational Modules/DVD/Video Pamphlets
 浏览过的信息模块/DVD/视频 手册

Attendance at mandatory training session on _____ (date).
 于 _____ (日期) 参加强制培训课程

Other: _____
 其他: _____

Acknowledgment of Responsibilities:

责任确认书:

1. I am responsible for promptly providing the court with any changes to my mailing address, email address, and telephone number by filing a Notice of Change Regarding Contact Information (JDF 725).
 本人负责通过提交“联系人信息变更通知”(JDF 725) 及时向法院提供本人的邮寄地址、电子邮箱和电话号码的任何变更。

2. I am responsible for maintaining supporting documentation for all receipts into the accounts and all disbursements out of the accounts under my control during the duration of my appointment. Supporting documentation includes bank statements and check copies, credit card statements and receipts, sales receipts, and other such forms of proof that support my reports. I understand that the court or any interested persons may request copies at any time.

在本人被指定期间，本人有责任保存本人所支配账户的所有收支的证明文件。证明文件包括银行对账单和支票副本、信用卡对账单和收据、销售收据以及为本人报告提供支持的其他形式的证明。本人理解，法院或任何利害关系人可随时要求本人出具副本。

3. If funds must be placed in a restricted account, I understand that any withdrawals require a court order.

本人理解，如果资金必须存入限制使用账户，则任何提款都需法院发布指令。

The Acknowledgment of Deposit of Funds to Restricted Account (JDF 867) must be returned to the court as documentation that the funds were deposited, within 45 days or by _____ (date).

本人必须在 45 天内或 _____ (日期) 之前将“资金存入限制使用账户确认书”(JDF 867) 提交至法院，作为已存入资金的证明文件。

All requests for withdrawal must be in writing by submitting a Motion to Withdraw Funds (JDF 868).

所有提款请求均须以书面形式提交“提款动议”(JDF 868)。

The Restricted Account Report (JDF 896) is due on _____ (date) and every year thereafter on such day and month, unless I am notified by the court.

“限制使用账户报告”(JDF 896) 于 _____ (日期) 到期，除非法院通知本人，否则此后每年均于同一日到期。

4. I understand that the following reports and/or plans are due on _____ (date).

本人理解，以下报告和/或计划于 _____ (日期) 到期。

Initial Guardian's Report/Care Plan - Adult (JDF 850)

初始监护人报告/照护计划 - 成年人 (JDF 850)

Conservator's Financial Plan with Inventory and Motion for Approval (JDF 882)

托管人的财务计划(带详细目录)和批准动议 (JDF 882)

5. I understand that the following reports are due on _____ (date) and every year thereafter on such day and month, unless I am notified by the court:

本人理解，以下报告于 _____ (日期) 到期，除非法院通知本人，否则此后每年均于同一日到期：

Guardian's Report - Minor (JDF 834)

监护人报告 - 未成年人 (JDF 834)

Guardian's Report - Adult (JDF 850) Conservator's Report (JDF 885)

监护人报告 - 成年人 (JDF 850) 托管人报告 (JDF 885)

6. I understand that as a court-appointed guardian and/or conservator, I am required by law to report any known or suspected abuse, neglect, or exploitation of any at-risk elder (a person 70 years of age or older) to law enforcement. I understand that criminal penalties may result from failure to comply with this law. Please refer to § 18-6.5-108, C.R.S. for additional information.

本人理解，作为法院指定的监护人和/或托管人，本人必须依法向执法部门报告任何已知或可疑的虐待、疏于照顾或剥削(70岁及以上)高危老人的行为。本人理解，不遵守该法律规定可能会受到刑事处罚。有关更多信息，参见《科罗拉多州修订法典》第 18-6.5-108 条。

7. I understand that all reports must be filed on the most current version of the form and that the forms are available on the state court website: <http://www.courts.state.co.us>

本人理解，提交的所有报告必须采用最新版本，并可通过州法院网站获取表格：<http://www.courts.state.co.us>

By checking this box, I am acknowledging I am filling in the blanks and not changing anything else on the form.

选中此框，即表明本人确认在空白处填写，且不会更改此表格上的任何其他内容。

By checking this box, I am acknowledging that I have made a change to the original content of this form.

选中此框，即表明本人确认已更改此表格上的原始内容。

My signature below indicates that I have read and understand my responsibilities as a newly appointed guardian and/or conservator.

本人在下方签字，即表明本人已阅读并理解本人作为新指定的监护人和/或托管人的责任。

VERIFICATION

核查

I declare under penalty of perjury under the law of Colorado that the foregoing is true and correct.

本人声明，上述内容均真实无误，否则将根据科罗拉多州法律接受伪证罪的处罚。

Executed on the _____ day of

执行日期：_____年
(date)
(年)

Executed on the _____ day of

执行日期：_____年
(date)
(年)

(month) (year) 日
(月) (日)

(month) (year) 日
(月) (日)

at _____
地点：

(city or other location, and state OR country)
(州或国家/地区，城市或其他地点)

at _____
地点：

(city or other location, and state OR country)
(州或国家/地区，城市或其他地点)

(printed name)
(印刷体姓名)

(printed name)
(印刷体姓名)

(Signature of Guardian/Conservator/Successor)
(监护人/托管人/继任人签名)

(Signature of Co-Guardian/Co-Conservator/Successor, if any)
(共同监护人/共同托管人/继任人签名，如有)